
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 15. april 2024 

 

Tid: 17.00 til 19.30  

Der er mad. Forskellige salater.  

Mødes på skolens kontor.  

 

 

Mødedeltagere: Thomas (medl.), Jan (KKFO-leder), Bill (KKFO-råd), Max (Skoleleder), Charlotte 

(medarb.), Karina (medarb.), Jeppe (medl.), Magnus (medl.), Peter (medl.), Anders (medl.), Anders 

(souschef), Lise (medl.), Anja (medl.) samt Freja, Anne Bella og Ida (elever). 

BEMÆRKNINGER 

1. Godkendelse af dagsorden • Godkendelse af dagsorden. 

• Magnus er ordstyrer under mødet. 

• Dagsorden er godkendt 

2. Orientering om skoleår 24/25 

Bilag – styrelsesvedtægterne samt 

skriv og reducering og ændring. 

• Herunder en drøftelse af; Skoledage, fag og timer. Kortere skoledage, 

understøttende undervisning, forskudte pauser mm.  

o Bilag vedr. reducering af skoledagen ligner det, der var der sidste år. Det 

handler om at omlægge undervisning til to-lærer-ordning. Det er med 

andre ord ikke en spareøvelse. 

o Vi beholder en lektion på alle årgange, som vi kalder fokustime. 

o Personalet starter i uge 32, eleverne på 1.-9. i uge 33 og 

børnehaveklasserne i uge 34. 

o Næste års skoleudviklingsfokus er en opsamling på de sidste fire år, altså 

ikke gå i kødet på noget nyt. Dog har vi i uge 32 fokus på sproglig 

udvikling i alle fag. 

o Vi planlægger også en personaledag. 

o Generelt, så skal vi segregere færre børn, og derfor skal i vi bestyrelsen 

også kigge ind i vores værdigrundlag. 

o Anders foreslår, at vi i valgfag i 9. så småt arbejder med faget 

teknologiforståelse. Der er hjælp at hente i BUF til at blive klædt på. 

o Lise spørger ind til, om skolen har drøftet om der skal laves et princip om 

bevægelse, nu hvor kravet forsvinder. Lise fortæller, at det handler om 

kropslig dannelse og Max tilkendegiver, at skolen godt kunne være 

interesseret. 

Skolebestyrelsen godkender enstemmigt skolens forslag til forkortelse af 

skoledagen. 
Orientering om afgangsprøver 

og dimission og sidste skoledag 

3.  

Anders orienterer.  

• Karameldag den 17. maj 

• Dimission den 26. juni 

• Vi er en stor skole og derfor har vi trukket de fleste fag i udtræk, det er som 

det plejer 

• Vi oplever i år, at enkelte elever er ramt af svær sygdom, der forhindrer dem i 

at gennemføre en fuld afgangsprøve. Det er ærgerligt og vi fokuserer nu på, 

at de får så god en afslutning som muligt 



 

4. Princip og værdiarbejde.   

Bilag – et eksempel fra vores 

nyeste princip, da vi bruger 

sammen ramme/skabelon.  

- De godkendte principper er udarbejdet. 

- Vi skal kigge på værdigrundlaget.g 

- Vi skal kigge på, trivselsforældre, kommunikation. 

 

Vigtigt; Forbered ved at gennemlæse vores værdiregelsæt, vores principper og 

vores mobbehandleplan.  

Derudover at sætte sig ind i begreber; værdigrundlag, værdiregelsæt, fællesskaber 

mm.  

Vi skal arbejde i grupper – så vi både kommer i gang og igennem og færdige.  

 

• Drøftelse vedr. værdiregelsæt og værdigrundlag: Grundlæggende værdier, 

formål, hv-spørgsmål og former (på skrift, i tale eller til møde).?? 

• Lise laver også udkast til princip om bevægelse (og måske idræt) 

• Max og Anders (medl.) laver udkast ift. beskrivelse af trivselsforældre samt 

udkast til princip for kommunikation: Grænser, mængde og tone.  

5. Årsberetning og næste SB 

møde.  

Skal laves? Sendes ud? 

Vi har i årshjulet planlagt med et åbent skolebestyrelsesmøde. Det vil være godt at 

holde fast i det, og lave et møde med årets hovedpointer; inklusionsdrøftelsen, 

fællesskab spot, hvad er vi for en skole, elementer fra skoleudviklingssamtalen, og 

økonomi….  

• Lise er i gang med at arbejde på en beretning og sender et udkast til 

gennemsyn 

• Vi skal invitere til et åbent skolebestyrelsesmøde næste gang. Lise og 

Magnus laver en initation. 
Byggeri og genhusning • Byggeriet – plan og status og trafik.  

• Vi er ved at nå den fase hvor vi skal have udvalg der kigger på indretning. 
Byggeriet er forud for tid 

Meddelelser og nyt fra • Elever: Ikke til stede 

• KKFO-råd: Der er truffet beslutning om, at nogle af børnene skal rykke 
lokation. Forældrene er forstående. 

• Bestyrelsen: Ikke yderligere 

• Personale: Vi er midt i en fagfordelingsproces og den er altid følsom. Men 

knap så meget i år, måske det handler om, at processen er komprimeret 

• Ledelse: Ikke yderligere 

Punkter fremadrettet? - Fokus for næste skoleår? 

Evt. • Skal vi have en sommerafslutning, ud og spise ved sidste møde inden 

sommerferien? Forpersonsskabet synes det vil være godt. 

Max sørger for mad – husk at melde tilbage hvis du IKKE kan deltage.  

 


